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Anthonsen, Isabell Føre 

Aunan, Cicilie Mari Myrvang 

Gjerstad, Veronica Pedersen  

Grimstad, Harald Arnt 

Grimstad, Torunn 

Halvorsen, Torgeir Kjellbakk 

Hansen, Tony-Juan 

Johannesen, Connie 

Johansen, Bjarne Alexander 

Lagesen, Nikolai Thorsen 

Martinussen, Michelle A 

Sagen, Hanne Lore Rosting 

Ulriksen, Anita Magny 

Valøy, Veronica 

Vara: 

Dahl, Maria Iselin  

Johansen, Bjarne Alexander 

Marken, Aleksander 

Olsen, Lene-Marie 

Palsdottir, Lydia Linnea 

Pedersen, Maiken Jeanett 

Roksøy, Sandra Eliassen 

Torrissen, Kamilla 

 

 

REFERAT FAU- MØTE TORSDAG 12.JUNI 2025 

Sted: Spildra skole, møterom 3.etasje. 

Tidspunkt: kl. 18.00 

Til stede: Maria Iselin Dahl, Isabell Føre Anthonsen, Connie Johannesen, Veronica Valøy Marken, 

Tony-Juan Hansen, Alexander Marken, Bjarne Alexander Johansen, Harald Arnt Grimstad og Torunn 

Grimstad 

 

Sak 14/25 Ny kommunalsjef ønsker å opprette kommunalt FAU 

Det vil si ett felles FAU for alle skolene som skal hete MKFU Meløy Kommunale 

foreldreutvalg. Se egen saksutredning. Det er lagt inn som frist at det skal velges 

representanter innen tre uker etter skolestart. Det kommenteres at dette er noe kort 

frist da første FAU-møte sjelden er innen de første fire ukene. 

 

Sak 15/25  Orienteringssaker 

Økonomien preges av innsparinger, og Spildra skole har fått en rammetildeling etter 

antall elever. Dermed har det blitt noe nedskjæring til høsten. Dette har blitt løst 

med å ikke ansette nye i enkelte stillinger som har blitt ledige og midlertidige 

stillinger som ikke har blitt videreført. 1. og 7. klasse får ikke svømming til neste år på 

grunn av budsjettkutt. Rektor har tro på at de vil kunne ha forsvarlig drift, samtidig 
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som de holder budsjettet. Sykefraværet er enda noe høyt, men en god del lavere enn 

på samme tid året før.  

 

Sak 16/25 Hjertesone 

Dette er ett arbeid som rektor mener bør taes initiativ til fra FAU for å få søkt på 

aktuelle midler. Det foreslås at arbeidet med dette startes til høsten.  

 

Sak 17/25 Utemiljø 

Det er midler innvilget til utemiljøet fra kommunen. Det skal være møter månedlig 

med rektor som prosjektleder med representanter fra FAU, Hanne Barvik, Svein 

Lorentsen, Merethe Falch-Jonassen, Trond Olsen og Torunn Grimstad. 

 

Sak 18/25 Tilbakemelding i forhold til innsatsen på 17. mai gjort av 4. og 6. klasse og eventuelt 

trommekorpset 

De etterspør en «gave» for dette, og det foreslås en aktivitetspakke med for 

eksempel ny fotball eller lignende.  

 

Sak 19/25 Det er kommet nye skoleregler med nytt permisjonsreglement 

Dette med maksimalt 10 permisjonsdager som kan innvilges årlig. Dette har blitt 

praktisert på Spildra skole siden det ble vedtatt. Dette for å prøve å ta ned det store 

fraværet blant elevene.  

 

Sak 20/25 Det er en del grovt språkbruk blant elevene 

Det er ønskelig å ta tak i dette, og jobbe med stegvise konsekvenser for uønsket 

språkbruk. Skolen foreslår en kampanje for å ta tak i dette fra skolestart til neste år. 

Dette vil også bli tema på foreldremøter som en del av jobbing med godt skolemiljø.  

 

Sak 21/25 Det er ønske om at skolemiljø skal være en fast post på FAU-møter til neste skoleår 

 

Sak 22/25 Sak om trygg skolevei er ikke fullført 

  Møte mellom skoleledelse, FAU-leder, sjef for oppvekst og buss var planlagt innenfor 

dette skoleåret, men er ikke kalt inn til enda. Det er viktig at denne saken følges 

videre til neste skoleår.  

 

Sak 23/25 Skolen vil ha fokus på lek i småtrinnet 

Dette skal man ikke kunne velge bort.  

 

 

Sak 24/25  Tilbakemelding fra enkeltforeldre om at det gjerne kunne vært spurt om hjelp fra 

dem for å kunne få gjennomført Kompani Spildra 

  Rektor tar dette med seg til pedagogene. 

 

Sak 25/25  Det vil komme en siste melding med informasjon fra rektor om fordelingen av 

pedagoger og fagarbeidere ut til foreldre før sommeren.  
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Sak 26/25 Komiteen for 17. mai skal ha ett siste møte hvor det gjøres en evaluering 

 Tilbakemelding fra dette bør sendes ut til alle foreldre. Også i år var det mange 

foreldre som ikke dukket opp på oppsatte oppgaver eller ikke kom med de kakene 

som de var satt til å bake.  

 

 

 

Referent, Torunn Grimstad 

 

 

 
 


